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PROTOKÓŁ nr 36 

z posiedzenia XXXVI zwyczajnej sesji  

Rady Miejskiej w Piławie Górnej  

w dniu 27 stycznia 2022 r. 

 
Data sesji: 27 stycznia 2022 r. 

Godzina rozpoczęcia sesji: 9.30 

Godzina zamknięcia sesji: 10.43 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Miasta w Piławie Górnej,  

ul. Piastowska 69 

 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imie status 

1 Chrobak Marcin obecny 

2 Chrzanowski Tadeusz obecny 

3 Jeziorski Wiktor obecny 

4 Karaś Justyna obecna 

5 Kordasiewicz Arnold obecny 

6 Łoin Jarosław obecny 

7 Madejski Dariusz obecny 

8 Majcher Arkadiusz obecny 

9 Pacyk Małgorzata obecna 

10 Pelczar Stanisław obecny 

11 Piech Tomasz obecny 

12 Sienkiewicz Mirosław obecny 

13 Szwec Agnieszka obecna 

14 Świetlik Barbara obecna 

15 Wiącek Małgorzata nieobecna 

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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Ponadto w sesji uczestniczyli: 

Lp. Nazwisko Imię  Status 

1. Chudyk  Krzysztof Burmistrz Piławy Górnej obecny 

2. Brzuszkiewicz  Marta Skarbnik Gminy obecna 

3. Koprowska Anna Inspektor ds. obsługi rady miejskiej obecna 

4. Rybicki Marcin Informatyk obecny 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Burmistrza o działaniach podjętych między sesjami. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

6.a. projekt uchwały nr 197/2022 w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Piławie Górnej na 2022 rok, 

6.b. projekt uchwały nr 198/2022 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2022 rok, 

6.c. projekt uchwały nr 199/2022 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady 

Miejskiej w Piławie Górnej na 2022 rok. 

7. Przedstawienie sprawozdań za 2021 rok: 

7.a. Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej, 

7.b. Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej, 

7.c. Komisji Rewizyjnej, 

7.d. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

7.e. Rady Miejskiej w Piławie Górnej. 

8. Wnioski i zapytania radnych. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 1. Otwarcie sesji.    

Zgodnie z art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Piławie Górnej o godz. 9.30 otworzył obrady XXXV sesji Rady Miejskiej  

w Piławie Górnej, która odbyła się w trybie zdalnym. Powitał Radnych, kierownictwo  

oraz pracowników urzędu, biorących udział w sesji. 

 

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.    

Na podstawie listy obecności, Przewodniczący stwierdził kworum i prawomocność 

posiedzenia. 

 

Ad 3. Przedstawienie porządku obrad.    

Zgodnie § 13 ust. 5 Statutu Gminy Piława Górna, Radni otrzymali w terminie 

zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad.  

Wobec niezgłoszenia przez Radnych żadnych uwag do przedłożonego porządku 

obrad, został on uznany za obowiązujący. 
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Ad 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.    

Protokół z sesji nr XXXV był wyłożony w Biurze Rady oraz zamieszczony  

w programie posiedzenia.pl. Wobec braku uwag do protokołu z poprzedniej sesji, 

zgodnie z § 30 ust. 1 Statutu Gminy Piława Górna, protokół został przyjęty. 

 

Ad 5. Informacja Burmistrza o działaniach podjętych między sesjami.    

Informację przedstawił Burmistrz Piławy Górnej Pan Krzysztof Chudyk. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Brak zgłoszeń do punktu 5. 

 

Ad 6. Rozpatrzenie projektów uchwał:    

6.a. projekt uchwały nr 197/2022 w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Piławie Górnej na 2022 rok, 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Koprowska Inspektor ds. obsługi Rady 

Miejskiej. Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez członków Komisji Budżetu i Infrastruktury  Społecznej. 

Przewodniczącą Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej Pani 

Małgorzata Pacyk poinformowała, że projekt został zaopiniowany pozytywnie przez 

członków komisji. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 

głosowanie projekt uchwały nr 197/2022 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych 

Rady Miejskiej w Piławie Górnej na 2022 rok, 

jednostka Rada Miejska w Piławie Górnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 stycznia 2022 r. czas 10:02:58 - 10:03:11 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chrobak Marcin ZA 

2 Chrzanowski Tadeusz ZA 

3 Jeziorski Wiktor ZA 

4 Karaś Justyna ZA 

5 Kordasiewicz Arnold ZA 

6 Łoin Jarosław ZA 
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7 Madejski Dariusz ZA 

8 Majcher Arkadiusz ZA 

9 Pacyk Małgorzata ZA 

10 Pelczar Stanisław ZA 

11 Piech Tomasz ZA 

12 Sienkiewicz Mirosław ZA 

13 Szwec Agnieszka ZA 

14 Świetlik Barbara ZA 

15 Wiącek Małgorzata nieobecna 

6.b. projekt uchwały nr 198/2022 w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2022 rok, 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Koprowska Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej. 

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez członków Komisji Budżetu i Infrastruktury  Społecznej. 

Przewodniczącą Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej Pani 

Małgorzata Pacyk poinformowała, że projekt został zaopiniowany pozytywnie przez 

członków komisji. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 

głosowanie projekt uchwały nr 198/2022 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

na 2022 rok, 

jednostka Rada Miejska w Piławie Górnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 stycznia 2022 r. czas 10:05:22 - 10:05:40 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chrobak Marcin ZA 

2 Chrzanowski Tadeusz ZA 

3 Jeziorski Wiktor ZA 
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4 Karaś Justyna ZA 

5 Kordasiewicz Arnold ZA 

6 Łoin Jarosław ZA 

7 Madejski Dariusz ZA 

8 Majcher Arkadiusz ZA 

9 Pacyk Małgorzata ZA 

10 Pelczar Stanisław ZA 

11 Piech Tomasz ZA 

12 Sienkiewicz Mirosław ZA 

13 Szwec Agnieszka ZA 

14 Świetlik Barbara ZA 

15 Wiącek Małgorzata nieobecna 

6.c. projekt uchwały nr 199/2022 w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Rady Miejskiej w Piławie Górnej na 2022 rok. 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Koprowska Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej. 

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez członków Komisji Budżetu i Infrastruktury  Społecznej. 

Przewodniczącą Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej Pani 

Małgorzata Pacyk poinformowała, że projekt został zaopiniowany pozytywnie przez 

członków komisji. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 

głosowanie projekt uchwały nr 199/2022 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w 

Piławie Górnej na 2022 rok. 

jednostka Rada Miejska w Piławie Górnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 stycznia 2022 r. czas 10:08:54 - 10:09:06 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Chrobak Marcin ZA 

2 Chrzanowski Tadeusz ZA 

3 Jeziorski Wiktor ZA 

4 Karaś Justyna ZA 

5 Kordasiewicz Arnold ZA 

6 Łoin Jarosław ZA 

7 Madejski Dariusz ZA 

8 Majcher Arkadiusz ZA 

9 Pacyk Małgorzata ZA 

10 Pelczar Stanisław ZA 

11 Piech Tomasz ZA 

12 Sienkiewicz Mirosław ZA 

13 Szwec Agnieszka ZA 

14 Świetlik Barbara ZA 

15 Wiącek Małgorzata nieobecna 

 

Ad 7. Przedstawienie sprawozdań za 2021 rok:    

7.a. Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej,    

Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej w  2021 roku 

odczytał Przewodniczący RM. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7.b. Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej,    

Sprawozdanie z działalności Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej 

w  2021 roku przedstawiła Przewodnicząca Komisji Pani Małgorzata Pacyk. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7.c. Komisji Rewizyjnej,    

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2021 roku przedstawił 

Przewodniczący Komisji Pan Marcin Chrobak. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7.d. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,    

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2021 roku 

przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Marcin Chrobak. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7.e. Rady Miejskiej w Piławie Górnej.    

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2021 roku 

przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Marcin Chrobak. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 8. Wnioski i zapytania radnych.    

Głos zabrał Radny Arnold Kordasiewicz, który poruszył problem opadów deszczu  

i zatrzymywania się wody w koleinach na chodniku na wysokości Posterunku Policji  
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w Piławie Górnej oraz na chodniku na ul. Bolesława Chrobrego. Część chodnika jest 

obecnie w takim stanie, że przy opadach jakie miały miejsce w grudniu, trzeba 

przechodzić slalomem. Częściowo na ul. Chrobrego kratka na deszczówkę pomogła, ale 

przy takich opadach tworzą się kałuże 3-5 m długości. Wówczas należy iść albo 

poboczem, albo przejść na drugą stronę jezdni i również poruszać się poboczem. 

Natomiast w przypadku niskich temperatur tworzą się tafle lodowe. Jest to dosyć 

niebezpieczne dla przechodniów. Oczywiście chodnik jak i droga należą do Starostwa. 

Radny zapytał, czy byłaby możliwość naprawy chodników w tych miejscach. 

Burmistrz Piławy Górnej podziękował za wnikliwą obserwację problemu i 

zgłoszone uwagi. Warunki na ul. Chrobrego znacznie się poprawiły, kałuże są mniejsze 

i jest ich mniej. Było tam bardzo źle, Jadące ciężarówki ochlapywały idących 

przechodniów ogromnymi ilościami wody. Teraz jest ich zdecydowanie mniej, 

ponieważ powstały tam dodatkowo jedna studnia i jedna kratka. Ale rzeczywiście 

problem nie jest do końca rozwiązany. Droga jest wysłużona i wymaga korekty.  

W niedługim czasie odbędą się rozmowy z Dyrektorem Morawieckim z Zarządu Dróg 

Powiatowych, podczas których uzgadniane będą kwestie kolejnych 100 mb chodnika na 

ul. Bolesława Chrobrego. Wizja lokalna z pewnością pomoże ocenić, co i w jaki sposób 

można zrobić. W obliczu planowanej przebudowy, Zarząd Dróg Powiatowych nie 

będzie chciał ponosić dodatkowych kosztownych działań. Jeśli jednak ewidentnie trzeba 

coś poprawić, to Burmistrz postara się wpłynąć na ZDP, by to poprawiono. 

Radny Arnold Kordasiewicz zauważył, że chodnik na ul. Piastowskiej nie wymaga 

gruntownego remontu, tylko poprawienia. Jest on w tych miejscach zapadnięty i tam 

zbiera się woda, którą siłą rzeczy trzeba omijać. Podobnie jest na ul. Chrobrego, z tym, 

że tam jest trochę gorzej, bo kałuże mają kilka metrów długości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił, na prośbę mieszkańców osiedla domków 

jednorodzinnych uszkodzenia nawierzchni drogi na ul. Poziomkowej i Rumiankowej.  

Po bardzo dobrych inwestycjach, które udało się zrealizować, a mianowicie  

przebudowy drogi na osiedlu Młyńskim i ul. Herbacianej, skutkiem ubocznym było to, 

że uszkodzone zostały ulice Poziomkowa i Rumiankowa.  Na tych dwóch ulicach są 

dwie duże dziury, jest popękana nawierzchnia. Gmina wraz z nadejściem wiosny 

powinna dokonać napraw, lub wymusić naprawę od wykonawcy, który jeździł tam 

ciężkim sprzętem. 

Drugą kwestią jest dziura na skrzyżowaniu ulic Młynarskiej i Kasztanowej. Ten 

odcinek jest na gwarancji. Generalnie są tam dwa problemy. Notorycznie dochodzi do 

uszkodzenia nawierzchni na tym skrzyżowaniu poprzez wjazd i wyjazd samochodów 

ciężarowych na teren dawnego Nowaru. W związku z tym, że mamy tam prowadzoną 

działalność przemysłową, wyjeżdżające ciężarówki dużym tonażem dokonują ostrego 

skrętu i mówiąc potocznie zawijają asfalt. Po przeprowadzonej przez Przewodniczącego 

RM i Panią Inspektor  Ewę Nicoś wizji,  wykonawca zobowiązał się do naprawy 

nawierzchni do końca roku, poprzez wykonanie wzmocnienia skrzyżowania w postaci 

siatki. Wykonawca również miał rozwiązać sprawę z wodami opadowymi, które 

gromadzą się po jednej i po drugiej stronie, tworząc duże kałuże. Przewodniczący 

poprosił o podjęcie działań, przyspieszenia  poprawy tych mankamentów. 

Trzecia kwestia związana jest utworzeniem dojścia do placu zabaw na osiedlu 

Młyńskim, o który zabiegają od dłuższego czasu Przewodniczący RM oraz 

Wiceprzewodniczący RM Wiktor Jeziorski. Zbliża się wiosna i dzieci będą chciały 

korzystać z tego placu zabaw, a jest tam bardzo niebezpieczne dojście od ulicy 

Młynarskiej, po której poruszają się bardzo szybko samochody.  
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Czwarta kwestia dot. utwardzenia dojazdu do działki numer 591, poniżej myjni 

samochodowej. Przewodniczący zwrócił uwagę, ze jak popada to mieszkańcy nie mają 

jak dojechać do swoich domów. 

Piąta kwestia natomiast dotyczy dojazdu do pól na skrzyżowaniu osiedle Młyńskie – 

Młynarska.  Znajduje się tam bardzo duży żywopłot i w momencie kiedy mieszkańcy 

postawili sobie tam ogrodzenia zgodnie z pomiarem geodezyjnym, niemożliwy jest 

wjazd ciężkim sprzętem rolniczym do pól. Zaraz będzie wiosna, będą żniwa i będzie 

problem z wjazdem, a nie ma innej drogi dojazdowej do tych pól. 

Burmistrz odnotował wszystkie zagadnienia i wyjaśnił, że wiele spraw zostało 

opóźnionych, ale po kolei będą realizowane. 

Radny Marcin Chrobak wspomniał kwestię dwóch dziur na ul. Tulipanowej.  

Potwierdził, że sprawa jest zgłoszona i prace trwają, ale chciałby, żeby oficjalnie 

zostało to ujęte. 

Radna Barbara Świetlik bardzo się cieszy, że są plany odnośnie chodnika na ul. 

Chrobrego, bo przy nr 18 jest nieskończony odcinek i jeżeli można, to dobrze byłoby 

pociągnąć chodnik jak najdalej, by mieszkańcy mogli przechodzić suchą nogą. Radna 

zapytała  również, czy można zrobić przejście dla pieszych  na wysokości piekarni. 

Duży ruch samochodów utrudnia przejście mieszkańców na drugą stronę. 

Burmistrz wyjaśnił, że sprawa chodnika na ul. Chrobrego nie jest jednoznaczna, 

ponieważ część mieszkańców zgłosiła potrzebę miejsc parkingowych. W związku  

z powyższym wystąpiła sprzeczność interesów między grupami mieszkańców. 

Burmistrz zapytał, czy Radna o tym słyszała. 

Radna Barbara Świetlik powiedziała, że jeżeli mieszkańcy życzą sobie miejsc 

parkingowych, to kwestia jest do dogadania. Zgłosiła również prośbę, o zrobienie 

chodnika na przystanku autobusowym na żądanie przy ul. Chrobrego, by wysiadający 

ludzie mogli stanąć suchą nogą. Jeśli chodzi o przejście dla pieszych, to dotyczyłoby ul. 

Chrobrego. 

Radny Arnold Kordasiewicz zaproponował zainstalowanie tablic świetlnych 

wskazujących pomiar prędkości na terenie miasta, np. na ul. Piastowskiej koło urzędu  

i na ul. Chrobrego. Wszyscy zdają sobie sprawę z jaka prędkością przejeżdżają 

ciężarówki z urobkiem z kopalni i nie tylko. Na tablicach wyświetla się prędkość, liczba 

punktów karnych, a także informacją, żeby zwolnić. 

Radny Stanisław Pelczar zauważył, że progi zwalniające, czy podwyższone 

przejścia są dobrym rozwiązaniem. Zwolnienie tempa jest jednoznaczne i poprawia 

bezpieczeństwo na drodze. Nie mniej jednak Kośmin boryka się z problemem wywozu 

urobku przez samochody ciężarowe, które nie dbają o czystość. Kopalnia w dalszym 

ciągu nie dba o czystość wyjeżdżających samochodów, które rozwożą ze sobą piach na 

kołach, szczególnie w momencie, kiedy są deszcze. Cała prawa strona wyjazdowa  

z Kośmina jest w błocie, w mazi. Jeśli to wyschnie będą tumany kurzu. Warto byłoby 

zwrócić się do dyrektora kopalni Kośmin z prośbą o zareagowanie. Sprawa była już 

monitowana kilkukrotnie, a kopalnia się tym zupełnie nie przejmuje. Radny poprosił  

o interwencję. Zaoferował pomoc w opracowaniu pisma i zebraniu podpisów 

mieszkańców. 

Brak zgłoszeń do punktu 8. 

 

Ad 9. Sprawy różne.    

Przewodniczący RM poinformował o terminie kolejnej sesji, która odbędzie się dnia 24 

lutego o godz. 9.30 w trybie zdalnym. 

Ponadto Przewodniczący zachęcił do składania propozycji do budżetu obywatelskiego. 

Nabór trwa do poniedziałku 31 stycznia 2022 r. Zachęcił również do wzięcia  udziału  
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w licytacjach Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, które odbędą się w najbliższą 

niedzielę w Sali widowiskowej o godz. 16.00. 

Brak zgłoszeń do punktu 9. 

 

10. Zamknięcie sesji.    

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w sesji Rady Miejskiej  

i o godz. 10.43 zamknął posiedzenie XXXVI sesji Rady Miejskiej w Piławie Górnej. 
 

 

 

 

 

Transmisja wideo sesji Rady Miejskiej w Piławie Górnej są dostępne na stronie internetowej: 

htps://portal.posiedzenia.pl/PILAWAGORNA? w zakładce: Transmisja 

 

Protokół sporządziła: Anna Koprowska – Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej       

           w Piławie Górnej 

 

           Dariusz Madejski 


